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Ordförande
Hej, så var årets båtsommar till ända. 
Det syns på alla hemkomna båtar i 
vår hamn. Jag hoppas att denna 
sommar utan restriktioner har varit 
som på den gamla goda tiden, och att
alla får upp sina båtar utan några 
missöden. 
Det stora som gjorts på båtgården 
under detta år är 
övervakningskamerorna med larm till 
larmcentral. Som vi tidigare informerat
gäller det att undvika utrymmet mellan
staketet och baksidan på alla båthus. 
Detta gäller från klockan 23:00 - 
06:00 alla dagar. Vi kan om så önskas
ändra starttiden under de mörkaste 
årstiden. Vi kan ta upp det som en 
fråga på årsmötet. 
De svenska båtklubbarna är under 
lupp när det gäller miljön. Vår klubb 
skall lämna mark och vattenprover, 
detta med hjälp konsulter och 
resultatet skall lämnas till Trollhättans 
kommun. Man vill veta om vi påverkar
miljön med våra båtfärger. 

Jag fick i egenskap av ordförande 
ett tråkigt telefonsamtal från en 
båtägare som hade befunnit sig 
med sin båt i kanalen, när några av 
våra medlemmar passerade på ej 
sjömansmässigt sätt. Han 
kännande sig som Frank 
Andersson i Göta Kanal filmen. Jag
hoppas att alla i vår båtklubb är 
goda ambassadörer för vår klubb.

Vårens städdag blev en glad 
överraskning med ett otroligt stort 
deltagande av medlemmar.
Som vanligt vill jag tacka alla frivilliga 
som bidrager till allt arbete för 
klubben. 

Pierre Karlberg

Hamnkapten
I vanlig ordning så stänger hamnen 
31 oktober. ”Nya” bas som klubben 
skall använda för att boka lyft i har 
fortfarande inte kommit igång. 
Omsättningen på båtarna i hamnen 
har varit bättre p.g.a. en veckas 
regeln som infördes i våras.  

Brandgruppen
Vissa försäkringsbolag har ändrat 
sina försäkringsvillkor vilket medför att
man inte får ladda batterier utan egen
närvaro. Det finns dessutom regler 
om brännbart material i samband med
detta. Så brandgruppen ber er att se 
över vad som gäller i er försäkring.

Ekonomi
Ekonomin är i god balans. Vid årets 
avisering har merparten skött 
betalningar i tid vilket gör kassören 
slipper massa extraarbeten med 
påminnelser. 

Kallelse till Årsmöte

Torsdag 27/10 kl 18:30
Plats: TFK´s klubblokal vid 

Stavrelunds IP 
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Miljögruppen
Gruppen har ett förslag om att ta bort 
maststället som står vid masthuset. 
Enligt våra allmänna regler skall plats 
och husägare hålla rent runt sin plats.
Detta kan ibland ”missas” av vissa.

Områdesgruppen
Förvara inte era kärror på båtgården 
då det debiteras enligt klubbens 
avgifter. Områdesgruppen har begärt 
offert på dränering mellan N och O 
raden detta för framtida asfaltering. 

Elgruppen
Vi kommer att byta armaturerna på 
masten vid toalettvagnen p.g.a. 
jordfel i armaturerna. Vi har 
samarbetat med Securitas för att 
säkerställa funktionen med 
övervakningen. 

Administrationsgruppen
Det nya bas har lanserats och vid 
migreringen har vissa buggar 
uppstått. Det jobbas hårt för att lösa 
detta. Detta för att förhindra att vi får 
fel vid nästa avisering. 

www.svenskasjo.se 


